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ΠΑΡΟΝΤΕΣ  

 

1. ΠΑΝΤΕΛΑΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ του ΙΩΑΝΝΗ  

2. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ του ΑΝΔΡΕΑ  

3. ΔΑΟΥΑΧΕΡ ΝΑΟΥΑΦ του ΤΖΑΜΙΛ  

4. ΣΤΑΘΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ του ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ  

5. ΒΑΡΥΤΙΜΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ του ΜΗΝΑ  

6. ΘΕΡΜΟΥ ΕΛΕΝΗ του ΓΕΡΑΣΙΜΟΥ  

7. ΒΟΡΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ του ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ  

8. ΜΟΣΧΟΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ του ΑΝΔΡΕΑ  

9. ΖΩΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ του ΧΑΡΙΛΑΟΥ  

10. ΧΟΥΔΕΛΟΥΛΗΣ ΜΟΣΧΟΣ του ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ  

11. ΒΟΥΛΓΑΡΙΔΗΣ  ΛΕΩΝΙΔΑΣ του ΙΩΑΝΝΗ  

12. ΔΗΜΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ του ΣΩΤΗΡΙΟΥ  

13. ΚΟΥΒΑΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ του ΝΙΚΟΛΑΟΥ  

14. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ -ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΙΑ του 

ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ  

15. ΤΡΟΧΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ του ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ  

16. ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ ΕΙΡΗΝΗ του ΙΩΑΝΝΗ  

17. ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ του ΚΥΡΙΑΚΟΥ  

18. ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ του ΝΙΚΟΛΑΟΥ  

19. ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ του ΙΩΑΝΝΗ  

20. ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ του ΙΩΑΝΝΗ  

21. ΔΡΟΥΛΙΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ του ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ -ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ  

22. ΓΚΑΝΑ-ΡΗΓΑΚΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ  

23. ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ του ΓΕΩΡΓΙΟΥ  
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ΑΠΟΝΤΕΣ  
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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:  

 

1. Έγκριση 10ης αναμόρφωσης  προϋπολογισμού 

οικονομικού έτους 2017  (ΣΕΛ.19)  

2. Έγκριση τροποποίηση τεχνικού προγράμματος έτους 

2017 (ΣΕΛ.20)  

3. Έγκριση τροποποίηση ετήσιου προγράμματος δράσεως 

έτους  2017  (ΣΕΛ.21)  

4. Απόδοση προσωνυμίας στην επωνυμία του 7ου 

Δημοτικού Σχολείου Χαϊδαρίου (ΣΕΛ.21)  

5. Έκτακτη οικονομική στήριξη κατοίκων του Δήμου 

Χαϊδαρίου (ΣΕΛ.21)  

6. Έγκριση διοργάνωση εκδηλώσεων του Δήμου μας  και 

έγκριση διάθεσης πιστώσεων (ΣΕΛ.22)   

 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

 

Λήψη απόφασης περί  έγκρισης ανάκλησης δέσμευσης 

πιστώσεων  προϋπολογισμού οικον. Έτους 2017  (ΣΕΛ .  25) 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΠΑΝΤΕΛΑΡΟΣ  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχουμε απαρτία, να δώσουμε τον λόγο στην συναδέλφισσα την 

Αγγελική για τ ις παρουσίες.   

Κα ΓΚΑΝΑ:  

Καλησπέρα και από εμένα.  

Παντελάρος Βασίλειος: παρών  

Καραγιάννης Νικόλαος: παρών  

Δαουάχερ Ναουάφ: παρών  

Σταθάς Κωνσταντίνος : παρών  

Βαρυτιμιάδης Ηλιας: παρών  

Θερμού Ελένη: παρούσα  

Βορέας Κωνσταντίνος: παρών  

Μοσχονάς Παναγιώτης: παρών  

Ζώτος Ιωάννης παρών  

Χατζηστεργίου Στέλλα: απούσα  

Χουδελούδης Μόσχος: παρών  

Βουγλαρίδης Λεωνίδας: παρών  

Δημουλά Μαρία: παρούσα  

Ζέρβα Γιαννούλα: απούσα  

Κουβαράς Παναγιώτης: παρών  

Παναγοπούλου -Γεωργοπούλου Αλεξία: παρούσα  

Τσουκνίδας Κωνσταντίνος: απών   

Θεοδώρου Δημήτριος: παρών  

Τροχίδης Εμμανουήλ: παρών  

Μποζίκας Ανδρέας: απών   

Τοκατλίδη Ελευθερία: απούσα  

Γεωργιάδη Ειρήνη: παρούσα  
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Ντηνιακός Ευάγγελος: παρών  

Τσατσαμπάς Δημήτριος: παρών  

Καρατζαφέρης Βασίλειος: παρών  

Σπηλιόπουλος Θεόδωρος: παρών  

Σκαμπά Αθηνά: απούσα  

Δρούλιας Ηρακλής: παρών  

Γκανά-Ρηγάκη Αγγελική: παρούσα  

Θεοδωρακόπουλος Φώτιος: απών   

Κέντρης Ιωάννης: απών  

Ασπρογέρακας Κωνσταντίνος: απών  

Φουρλής Κωνσταντίνος: παρών  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Να πω συνάδελφοι ότι  έχουν ειδοποιήσει για κώλυμα που δεν 

μπορούσαν να έρθουν ο Ανδρέας ο Μποζίκας, η Στέλλα η 

Χατζηστεργίου και ο Κώστας ο Τσουκνίδας.  

 Πριν ξεκινήσουμε συνάδελφοι,  να εκφράσουμε τα θερμά μας 

συλλυπητήρια στην συναδέλφισσα την Γιάννα την Ζέρβα, που 

λείπει κιόλας σήμερα, έχασε τον πατέρα της, ήταν και ξαφν ικό, 

έτσι εκφράζουμε τα θερμά μας συλλυπητήρια σε αυτή και στην 

οικογένειά της και να πάμε σε ερωτήσεις.  

 Κύιρε Ντηνιακέ.  

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  

Καλησπέρα. Όντως θερμά συλλυπητήρια για τον πατέρα της 

Γιάννας. Ήταν ένας άξιος άνθρωπος. Όσοι τον ξέραμε και από την  

αγορά στην λαϊκή, ζωντανός, έτσι χαρακτήρας, βιοπαλαιστής, 

χαρακτήρας σε εισαγωγικά, με την καλή έννοια του όρου. Και από 
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μια πολύ δύσκολη περιοχή προερχόμενος, μια δύσκολη περιοχή 

του Χαϊδαρίου.  

 Δυο, τρεις ερωτήσεις επισημάνσεις θα ήθελα να κάνω.  

 Η πρώτη έχει να κάνει με τ ις πεζογέφυρες. Επειδή υπάρχει 

στην εξέλιξη μια συζήτηση σχετικά, τώρα που αποκτούν μια 

μορφή έτσι ιδιαίτερη και ρωτάνε και κάποιοι ανύποπτοι δημότες  

μας ρωτάνε τ ι  ε ίναι αυτό και τ ι  πρόκειται να γίνει ,  καταρχήν να 

πούμε ότι  ε ίμαστε υπέρ του έργου αυτού, είναι ένα έργο, το οποίο 

χρειάζεται για την ασφάλεια των δημοτών, εδώ και χρόνια έπρεπε 

να είχε γίνει ,  εκφράζουμε όμως τον προβληματισμό, τον οποίο 

εκφράσαμε και παλαιότερα σε σχέση με τη μορφή, την τελική 

μορφή αυτού του έργου.  

 Εδώ πρέπει να κάνουμε την αυτοκριτ ική μας, ίσως και εμείς 

οι ίδιοι ,  γιατί  ε ίναι ένα από τα θέματα που ενώ πριν ένα με 

ενάμιση χρόνο, θέσαμε το θέμα να δούμε τ ις μελέτες και να έχει 

το Δημοτικό Συμβούλιο και κάποιοι φορείς  μια πληρέστερη 

εικόνα του έργου που πρόκειται να γίνει ,  αυτό δεν υλοποιήθηκε 

και μετά, έτσι κάπου, δεν θα πω ξεχάστηκε, αλλά προχώρησε 

πάνω στην ανάγκη να προχωρήσει και το έργο.  Ενδεχομένως.  

  Θυμάμαι τότε εκείνη την φορά που το είχαμε θέσει,  δεν 

ξέρω, μια αναταραχή είχε γίνει  εδώ, εν πάση περιπτώσει,  μετά 

από δύο με τρία δημοτικά συμβούλια το έθεσε ο κ. Σπηλιόπουλος, 

βλέπουμε κάποιες φωνές ανθρώπων που έχουν έτσι τη δική τους 

ιστορία στο Χαϊδάρι να εκφράζουν κάποιες επιφυλάξεις ακόμα και 

για την χωροθέτηση. Βέβαια, η χωροθέτηση θεωρώ ότι ε ί ναι ένα 

θέμα το οποίο έχει λήξει.  Δεν μπορούμε στο σημείο στο οποίο 

βρίσκεται να θέσουμε τέτοιο θέμα, ωστόσο ο τρόπος υλοποίησης 
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και την μορφή την οποία θα αποκτήσουν οι γέφυρες,  εάν έστω 

στο ύστατο στάδιο μπορούμε με την δική μας συμμετοχή και 

συνδρομή να βοηθήσουμε στην αισθητική και λειτουργική εικόνα 

αυτού του έργου, καλό θα είναι να υπάρξει συμμετοχή από εμάς.  

 Ξέρουμε ότι  το έργο είναι της Περιφέρειας, ωστόσο εδώ, 

όπως παρουσιάζει και ο Δήμος, εάν όντως έχει κάποια 

δυνατότητα παρέμβασης, καλό είναι μέσα και από εμάς και όχι 

μόνο εμάς και άλλων φορέων, πρώην δημοτικών συμβουλίων, 

ανθρώπων που έχουν γνώση του θέματος, να συνδράμουν. Το 

ένα θέμα την αυτό.  

 Το δεύτερο θέμα που φαντάζομαι ότι   υπήρξε κρούση και 

στον Δήμαρχο, γιατί  έτσι μου είπε ότι  θα απευθυνθεί ο Πρόεδρος 

των αστυνομικών υπαλλήλων, έχει να κάνει με την απομάκρυνση 

του Σώματος Δίωξης Ναρκωτικών από τον Δήμο Αιγάλεω στα Άνω 

Λιόσια.  

 Έκανε η παράταξη μιας συνάντηση κατόπιν προτροπής του 

ίδιου του προέδρου, τέθηκαν τα θέματα. Εγώ μπορώ να το  θέσω 

γενικότερα, έτσι και αλλιώς η υπηρεσία αυτή δεν στεγάζεται στο 

Χαϊδάρι αλλά το Αιγάλεω είναι δίπλα μας  και πρόκειται να πάει 

κάπου πολύ μακριά και ενδεχομένως, χωρίς την 

αποτελεσματικότητα, την οποία θα θέλαμε να έχουμε, να έχει η 

υπηρεσία για προφανείς λόγους, για τους οποίους δεν θα ήθελα 

να εξηγήσω στην παρούσα φάση.  

Είναι μια υπηρεσία η οποία λειτουργεί,  σε εισαγωγικά, 

«αθόρυβα», βρισκόμενη  κοντά σε κέντρα εμπορίας, είναι πολύ 

περισσότερο εκτεθειμένη. Όμως τη δική μας συμμετοχή μπορεί να 

τεθεί σε έναν ευρύτερο προβληματισμό. Τον κύριο λόγο μπορεί να 
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τον έχει ο Δήμος Αιγάλεω και το υπουργείο, ότι  στο Χαϊδάρι, 

όπως έφυγε η Τροχαία φεύγουν διάφορες υπηρεσίες, έχουν φύγει 

διάφορες υπηρεσίες.  

Εν πάση περιπτώσει,  στο Χαϊδάρι και στους γειτονικούς 

Δήμους χρήζει ανάγκης να υπάρχει και αστυνομική φύλαξη και 

αστυνομική δύναμη και υπηρεσίες που δίνουν ζωή στον τόπο και 

ασφάλεια.  

 Και ένα τελευταίο θέμα που είναι μεσούσης την περιόδου, 

το θέσαμε εν ευρεία έννοια ως προς τον εορτασμό των 

Χριστουγέννων και τον στολισμό, βλέπω παρακάτω ότι υπάρχουν 

προς ψήφιση οι εορταστικές εκδηλώσεις είναι μια εξέλιξη, εάν 

θυμάμαι καλά σε σχέση με πέρυσι, μια θετικότερη εξέλιξη, επειδή 

το Σάββατο το προηγούμενο περπάτησε με στα μαγαζιά επί της 

Αγωνιστών Στρατοπέδου, δεχθήκαμε  πολλά παράπονα από τους 

καταστηματάρχες και για τον εντελώς αποσπασματικό στολισμό 

της περιοχής, του δρόμου, ο οποίος είναι κατεξοχήν εμπορικός, 

αλλά και μια παρατήρηση η οποία έχει να κάνει λίγο με τον  

συγκεντρωτισμό που βλέπω ότι θα υπάρχει και καλώς σ ε ένα 

μέρος μπορεί να υπάρχει στην πλατεία του δημαρχείου ως προς 

τ ις εκδηλώσεις για τα παιδιά, ωστόσο σε αυτά τα σημεία δεν 

υπάρχουν μαγαζιά.  

 Από την μας είπαν οι καταστηματάρχες εκεί που πηγαίνουν 

συνήθως οι γονείς με τα παιδιά, εκεί  υπάρχει κάποια ζωντ άνια, 

οπότε σαν πρόταση επιμέρους σε δρόμους και εμπορικές 

γειτονιές καλό θα είναι να υπάρχουν και εκεί  κάποια happening, 

που να δημιουργούν ένα κίνητρο να προσελκύσουν κάποιο κόσμο 

ο οποίος, δεν λέω ότι  θα πάει μπροστά από το δημαρχείο, αλλά 
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μπορεί να πάει στο Περιστέρι,  το οποίο ακούσαμε ότι  έχει  βάλει 

και ραδιοφωνική διαφήμιση, μπορεί να πάει σε μια άλλη γειτονιά 

Δήμου, η οποία είναι εμπλουτισμένη, μια πιάτσα, η οποία είναι 

εμπλουτισμένη και με καταστήματα.   

Αυτά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Ντηνιακό . Ο κ. Σπηλιόπουλος. Όχι. Ο κ. 

Δρούλιας;  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Ναι, καλησπέρα και από εμένα και συλλυπητήρια για τον πατέρα 

της Γιάννας της Ζέρβα προς την ίδια και την οικογένειά της.  

 Μια ερώτηση και μια σύντομη παρατήρηση.  Η ερώτηση έχει 

να κάνει με την πορεία των μελετών για τα αντιπλημμυρικά στο 

Δάσος. Πρόσφατα δέχτηκα οχλήσεις, μάλιστα έχει ζητηθεί  και 

συνάντηση  με τον Δήμαρχο από κατοίκους  του Δάσους.  

Ειδικά στην περιοχή  Μάνης και Ναπολέων Σουκατζίδη και 

όλη την γύρω περιοχή από το νταμάρι του Χαμηλοθ ώρη μέχρι 

εκείνο το σημείο, υπάρχει μεγάλη ανησυχία, είναι ένα δύσκολο 

σημείο, το έχουμε πει και στο παρελθόν, νομίζω ότι  μετά το 

μεγάλο έργο του αγωγού στην Λεωφόρο Καβάλας, που η έχει 

δρομολογηθεί,  ε ίναι πολύ σημαντικό για το Δάσος να γίνουν και οι  

δύο μελέτες και για το ανατολικό και για το δυτικό, για να 

μπορέσει να λυθεί,  σε μεγάλο βαθμό, το αντιπλημμυρικό της 

πόλης μας.  

Όπως πολλές φορές έχουμε πει για την οδό Κορυτσάς, έτσι 

και εκείνο το σημείο στο Δάσος είναι  πολύ δύσκολο, μαζεύονται 

τα νερά από όλες τ ις πλευρές, υπάρχει κίνδυνος να έρθουν και 
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φερτές ύλες  από την πορεία του νερού από το βουνό επάνω, 

επομένως ανά πάσα στιγμή είναι ένα σημείο που μπορεί να 

προκαλέσει  επικίνδυνες καταστάσεις.  

 Το δεύτερο έχει να κάνει λίγο με την ερώτηση του Βαγγέλη ς 

σε σχέση με τ ις πεζογέφυρες. Δεν είναι ερώτηση. Είναι μια δική 

μου παρατήρηση. Εμείς καταρχήν, όπως και όλες οι παρατάξεις, 

έχουμε ψηφίσει το έργο, είναι πεποίθησή μου ότι  ποτέ δεν πρέπει 

να σταματάς ένα έργο όταν έχει ξεκινήσει,  ακόμα και όταν κάπου 

υπάρχουν κάποιες επί μέρους διαφωνίες με τον σχεδιασμό, είναι 

γεγονός, βέβαια, ό,τ ι  βλέποντας εδώ απέξω στο Παλατάκι όλο το 

χώρο και τους φοίνικες  που θα πρέπει να κοπούν.  

Βέβαια εκεί έχουμε τη διαβεβαίωση ότι  θα μεταφερθούν. 

Έτσι αντιδήμαρχε; Θα γίνει  προσπάθεια.  

Είναι σύνηθες πάντως, είναι συνήθης διαδικασία,  γίνεται να 

μεταφερθούν οι φοίνικες, πάντως είναι σε ένα σημείο που είναι 

λάθος, όπως πολύ περισσότερο η δεύτερη.  

Η δεύτερη κάτω στου Προβατά, το είχαμε πει,  νομίζω, 

ομόφωνα στο Δημοτικό Συμβούλιο και  το λάθος η θέση, η άποψή 

μου και την ξανά λέω,  την είχα πει και τότε είναι ότι  οι  υπέργειες 

διαβάσεις δεν είναι ό,τ ι  καλύτερο, δεν χρησιμοποιούνται σε 

πολλές περιπτώσεις από τους χρήστες, από τους πεζούς, ειδικά 

όταν υπάρχει πεζοφάναρο οι περισσότεροι θα  χρησιμοποιούν τη 

διάβαση, το φανάρι και δεν ήταν για μένα η βέλτιστη λύση.  

Η καλύτερη λύση θα ήταν να αξιοποιηθούν οι υπόγειες 

διαβάσεις που υπάρχουν στην πόλη μας, να φωτιστούν, να έχουν 

κάμερες, να καθαριστούν, ακόμα και στο Παλατάκι θα μπορούσε 

να γίνει  μια τέτοια λύση.  
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 Φοβάμαι ότι  το τελικό αποτέλεσμα δεν θα βοηθάει την 

εικόνα της πόλης μας και κάτω στο Δάσος εκεί που θα γίνει  εδώ 

έξω από το Παλατάκι.   

Βέβαια είναι ένα έργο που δεν αλλάζει,  ε ίναι ουτοπία τώρα 

να πιστεύουμε ότι  μπορούμε να το αλλάξουμε  είτε να παρέμβουμε 

στο σχεδιασμό, είτε να αλλάξουμε την θέση, πολύ περισσότερο 

τώρα που έχουν ξεκινήσει οι  εργασίες.  

Τον προβληματισμό μου  εκφράζω όπως και τότε ότι  τελικά 

θα γίνουν αυτά τα δύο έργα, θα γίνουν αυτές οι δύο πεζογέφυρες, 

δεν θα έχουν το αποτέλεσμα που θα θέλουν, δηλαδή θα δείτε ότι  

οι  πεζοί δεν θα τ ις χρησιμοποιούν έτσι όπως θα θέλαμε και δεν 

θα βελτιώσουν, το αντίθετο μάλιστα και την εικόνα της πόλης.  

Αυτό σαν παρατήρηση, όχι σαν ερώτηση σε αυτά που είπε 

και ο Βαγγέλης, Ντηνιακός προηγουμένως.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Δρουλια. Ο κ. Φουρλής θα ήθελε; Άλλος 

συνάδελφος; Κύριε Σπηλιόπουλε.   

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Μια και ανοίχτηκε το θέμα με τ ις πεζογέφυρες,  θέλω να ρωτήσω, 

επειδή υπήρχε αίτημα για πέντε πεζογέφυρες και εγώ ακού ω με 

ανοικτά αυτιά τ ις παρατηρήσεις των συναδέλφων, υπάρχει 

προχωρημένη αλληλογραφία για τ ις υπόλοιπες τρεις; Μια και 

νομίζω ότι  ο Σπρίτζης είχε πει ότι  ήταν διαθέσιμος, αφού 

προχωρήσουν αυτές και για τ ις επόμενες.  
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 Ρωτάω λοιπόν εάν έχει προχωρήσει και εάν σκέφτεται ο 

Δήμος με βάση τ ις παρατηρήσεις αυτές  να το καθυστερήσουμε ή 

όχι;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν, από τους αντιδημάρχους υπάρχει κάποιος που θέλει να 

πει;   Να δώσουμε το λόγο στον Δήμαρχο.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Καλησπέρα. Να εκφράσω και εγώ έτσι την θλίψη μου για τον 

θάνατο του Ταξιάρχη του Ζέρβα. Εκτός από πατέρας της 

δημοτικής συμβούλου της Γιάννας ήταν και φίλος από πολλά 

χρόνια και τον γνώριζα, είχε μια σημαντική παρουσία στην πόλη 

μας, ήταν αυτό που λέμε από τους ανθρώπους της παλαιάς κοπής 

που γνώριζαν πρόσωπα κα ι πράγματα και τον πολύτιμος, 

ιδιαίτερα για την περιοχή της Αφαίας και του Σκαραμαγκά, που 

πραγματικά και γνώριζε και  μας βοηθούσε, έτσι,  εάν θέλετε, σε 

ιστορικά στοιχεία σε σχέση με την εξέλιξη της περιοχής.  

 Ήταν ένας άνθρωπος της δουλειάς, ανήσυχο πνε ύμα, 

συμμετείχε στα κοινά για πολλά χρόνια  και η απώλεια 

πραγματικά, κυρίως για την οικογένειά του, θα είναι πάρα πολύ 

βαριά.  

 Σε σχέση με τα ερωτήματα.  

Για τ ις πεζογέφυρες. Δυστυχώς από το σύνολο των περίπου 

σαράντα, που είχαν σχεδιαστεί,  γίνονται 10 πεζογέφυρες στον 

Νομό Αττικής. Από τ ις πέντε που θα σχεδιαστεί για το Χαϊδάρι 

γίνονται οι  δυο. Αυτά είναι οριστικά τα στοιχεία που σας λέω. 

Εμείς ,  βέβαια, σε κάθε περίπτωση, διεκδικούμε να γίνουν και 

άλλες και μάλιστα, όχι μόνο οι τρεις που προβλέπονταν, αλ λά 
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πιστεύουμε ότι  μια πρέπει να γίνει  στο γήπεδο του Τάκης 

Χαραλαμπίδης, που εκεί στην Ιερά οδό είναι πολύ επικίνδυνη 

κατάσταση.  

 Για την χωροθέτηση και για την μορφή ξέρω το ότι  αυτά 

είναι από την Περιφέρεια και η χωροθέτηση. Είχαμε όλοι και 

τουλάχιστον εμείς σαν διοίκηση είχαμε εκφράσει της διαφωνίες 

μας και τ ις αντιρρήσεις έτσι ως  προς την χωροθέτηση του 

Δάσους. Πιστεύουμε ότι  πρέπει να γίνει  κάπου αλλού, 

τουλάχιστον, η δεύτερη πεζογέφυρα.  

 Ως προς την μορφή, εγώ δεν καταλαβαίνω, ειλικρινά αυτό 

που έλεγε ο Βαγγέλης, τ ι  πειράζει,  ε ίναι ίσα -  ίσα μια πολύ 

σύγχρονη γέφυρα με στοιχεία τοξοτής γέφυρας και τα λοιπά,  που 

ως προς την μορφή είναι ό,τ ι  καλύτερο υπάρχει αυτή τη στιγμή.  

 Δεν μπορούσε να γίνει  σε άλλη θέση ούτε αλλαγή, να πάει 

δηλαδή αντί  για την άκρη, αυτή την στιγμή θα πατήσει στην άκρη 

στο Παλατάκι.  Δεν μπορούσε να έρθει στο Δημαρχείο, γιατί  η 

βάση απέναντι στην Φαβιέρου δεν μπορούσε να έχει χώρο για να 

γίνει  η βάση.  

Εάν γινόταν η μια βάση στο Δημαρχείο και η άλλη εκεί που 

είναι σήμερα, θα διπλασιάζονταν το μέγεθος της γέφυρας και θα 

χρειάζονταν αντιστήριξη στην μέση του δρόμου. Καταλαβαίνετε 

ότι  αυτό ήταν αδύνατο.  

Εμεί όσο έτσι περνάει από το χέρι μας έχουμε κάνει 

συζητήσεις  με τον ανάδοχο, έχουμε συζητήσει και για τα μέτρα 

που θα πρέπει να ληφθούν κατά την διάρκεια κατασκευής της 

πεζογέφυρας, αλλά και για την αποκατάσταση των χώρων εκεί 

που θα γίνουν. Και υπάρχει δέσμευση ότι  θα γίνει  και η ανάπλαση 
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του τριγώνου και η πλήρης αποκατάσταση βέβαια εδώ στο 

Παλατάκι,  όπως επίσης και η αποκατάσταση  του γηπέδου και της 

περιοχής στο Δάσος.  

Για τους φοίνικες που είπε ο Θοδωρής, πρέπει να σας πω 

ότι,  ο Ηρακλής είπε για τους φοίνικες, ότι  ε ίχαν μεγάλο πρόβλημα 

οι φοίνικες. Είχαν μέσα σκουλήκια δηλαδή. Δεν μπορούσαν.  

Ξέρετε το πρόβλημα με τους φοίνικες το γνωρίζετε. Είδατε 

ότι  απέξω είχαν καταστραφεί.  Αυτό είναι ένα φαινόμενο, 

δυστυχώς, που υπάρχει σε όλη την Ελλάδα. Ήταν η αρρώστια. 

Εδώ το Φοινικοδάσος στην Κρήτη καταστράφηκε ολόκληρο.  

Δεν θα κοπεί κάποιος άλλος φοίνικας. Δηλαδή για να 

καταλάβετε  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Δεν θα κοπεί άλλος φοίνικας. Δηλαδή αυτή είναι.   

 Τώρα για το δεύτερο θέμα, για την απομάκρυνση της 

Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας από το Αιγάλεω που στεγάζεται 

σήμερα στο Μενίδι.  Καταλαβαίνετε ότι  αυτά είναι λίγο περίεργ α 

και δύσκολα θέματα για να πάρουμε μια απόφαση. Θα έρθει,  

βέβαια, σ'  ένα επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο, προφανώς το 

επόμενο. Αυτή η μεταφορά έχει αποφασιστεί από το ΄16. Από το 

καλοκαίρι του 2016. Δεν είναι τωρινή δηλαδή η απόφαση. 

Δυστυχώς εντάσσεται σε έναν γενικότερο σχεδιασμό που έχει και 

η Αστυνομία αλλά συνολικά η κυβέρνηση σε σχέση με την 

συρρίκνωση, το συμμάζεμα όπως λένε τα κυβερνητικά στελέχη, 

των δημόσιων υπηρεσιών.  
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 Εμείς λέμε με την κατάργηση, με την υποβάθμιση, με τ ις 

ελλείψεις που δημιουργούν όλες αυτές, γιατί  δεν είναι μόνο στην 

Αστυνομία, είναι Τροχαία, Εφορία, βλέπετε ότι  παλαιότερα 

νοσοκομεία, διάφορες δημόσιες υπηρεσίες, στα σχέδιά τους 

έχουν να βάλουν χέρι στα σχολεία με την κατάργηση σχολικών 

μονάδων, δηλαδή υπάρχει ένα συνολικότερο σχέδ ιο, το οποίο 

υλοποιείται,  που δυστυχώς και σε αυτή την περίπτωση θα 

δημιουργήσει,  ε ίναι  γεγονός, πρόβλημα.  

 Βέβαια, δεν θέλω τώρα εγώ να το ανοίξω το θέμα, θα το 

συζητήσουμε την επόμενη φορά, αλλά τουλάχιστον πρέπει να 

δούμε κάποια πράγματα. Πρώτον, εάν μπορεί σήμερα με τα 

προβλήματα που υπάρχουν στο Μενίδι να πεις ότι  δεν συμφωνείς 

με την μεταφορά σε μια τόσο επιβαρημένη περιοχή.  

 Δεύτερο ζήτημα, πρέπει να δεις το ρόλο της Αστυνομίας, την 

διάταξή της, την ενίσχυση με προσωπικό από αυτή τη στιγμή 

χρησιμοποιείται είτε για να καταστείλει  τ ις απεργίες, το λαϊκό 

κίνημα, τ ις διαμαρτυρίες του κόσμου, είτε να χρησιμοποιηθεί σαν 

προστασία, ένα πολύ μεγάλο ποσοστό σε άτομα υψηλού, όπως 

λέγονται,  κινδύνου, που γνωρίζετε πάρα πολύ καλά ποιοι είναι 

αυτοί,  ποιοι φυλάσσονται και πώς γίνεται,  δυστυχώς, η διάταξη 

των αστυνομικών δυνάμεων.  

 Όμως πιστεύω ότι μπορούμε στο επόμενο συμβούλιο να 

συζητήσουμε εφ' όλης της ύλης για το θέμα. Ήδη την Τετάρτη θα 

το συζητήσει ο Δήμος Περιστερίου,  τ ις επόμενες μέρες τα άλλα 

δημοτικά συμβούλια, στο επόμενο συμβούλιο θα μπει σαν θέμα 

και θα το συζητήσουμε αναλυτικά.  
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 Για τον στολισμό της Αγωνιστών Στρατοπέδου και τον 

συγκεντρωτισμό που υπάρχει στο στολισμό, δεν νομίζουμε ότι  

υπάρχει  συγκεντρωτισμός. Ίσα –ίσα  που προσπαθούμε φέτος να 

στολίσουμε, όσο μπορούμε, και άλλες περιοχές.  

Βέβαια, το έχουμε πει άλλη μια φορά, πολλές φορές μάλλον 

και το λέω για μια ακόμη φορά, ανεξάρτητα το τ ι  γράφουν κάποιες 

εφημερίδες, δεν είναι τα λαμπιόνια αυτά που θα φέρουν τον 

κόσμο στα μαγαζιά. Όταν ο κόσμος δεν έχει λεφτά στην τσέπη, 

δεν πας να του βάλεις όσες χιλιάδες λαμπιόνια θέλεις και να του 

βάλεις και όσους κλόουν και ταχυδακτυλουργούς, δεν θα μπει στο 

μαγαζί να ψωνίσει.  Θα βλέπει τ ις βιτρίνες και αυτό κάνουν, 

δυστυχώς, πολλοί βγαίνουν βόλτα να δούμε τ ι ς βιτρίνες, να 

ευχαριστηθούν τα παιδιά την βιτρίνα αλλά μέσα δεν μπαίνει  

κανένας.  

 Και αν δείτε, δυστυχώς, αυτή την εικόνα επικρατεί σε όλη 

την Ελλάδα. Πιστεύω να διαβάζετε τα ρεπορτάζ και εκεί  όπου 

κάνουν και Λευκές Νύκτες και Μαύρες Παρασκευές και ότι  μ πορεί 

να φανταστεί ο καθένας, που αυτό βέβαια, όλα αυτά είναι σε 

βάρος των μικρών μαγαζιών, γιατί  όταν ανοίγεις έτσι το ωράριο, 

όταν λειτουργεί το μαγαζί από το πρωί μέχρι το βράδυ αργά 

καταλαβαίνετε ότι  δεν μπορεί να αντισταθούν τα μικρά μαγαζιά 

στον ανταγωνισμό των τεράστιων συγκροτημάτων που υπάρχουν.  

 Όλα αυτά λειτουργούν λοιπόν για τα μονοπώλια, για τους 

μεγάλους κλάδους και σε καμία περίπτωση δεν ενισχύεται η 

τοπική αγορά. Η τοπική αγορά θα ενισχυθεί εάν σταματήσει να 

είναι άνεργος ο κόσμος, εάν έχει μισθούς που μπορούν να 

ανταποκριθούν στις ανάγκες που υπάρχουν στις λαϊκές 
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οικογένειες. Για να μπορεί δηλαδή ο γονιός, ο παππούς, ο θείος 

να πάνε να ψωνίσουν  κάτι  τ ις μέρες αυτές τ ις γιορτινές.  

  Παρόλα αυτά, φέτος εμείς θέλοντας να δώσουμε από το 

γιορτινό κλίμα κάνουμε έναν μεγαλύτερο στολισμό στην πόλη, 

ακόμη και στην Αφαία και σε άλλες περιοχές   προσπαθούμε να 

στολίσουμε,  θα γίνει  έτσι αυτή η δράση εδώ που δεν  μπορεί  να 

γίνει  σε άλλες περιοχές, δηλαδή δεν μπορεί να γίνει  στην  

Αγωνιστών να πας τώρα και να βάλεις ένα φουσκωτό, ας πούμε ή 

να βάλεις μια άλλη εγκατάσταση. Αυτό είναι,  καταλαβαίνετε, 

αδιανόητο.  

  Επειδή έχει όλες τ ις προδιαγραφές η πλατεία του 

Δημαρχείου να συγκεντρώσει όλες αυτές τ ις χρήσεις, δηλαδή τα 

φουσκωτά, τα σπιτάκια  που θα έχει για ζωγραφική, για παιχνίδι,  

θεατρικά και  τα λοιπά, το τρενάκι,  αυτό μπορεί να είναι εδώ και 

να λειτουργήσουν πραγματικά σαν ένας χώρος που θα έρθουν τα 

παιδιά και θα διασκεδάσουν.  

 Παράλληλα, σε συνεργασία με τον Εμπορικό Σύλλογο θα 

γίνουν δράσεις και στην  Αγωνιστών, στην  Καραϊσκάκη, στην 

Φαβιέρου  και στην Παπανδρέου. Θα υπάρχουν σπιτάκια και θα 

υπάρχουν δράσεις σε συνεργασία και με τον Εμπορικό Σύλλογο. 

Αυτό, προφανώς, επειδή δεν το ξέρατε σας το ανακοινώνω 

σήμερα, ότι  δεν θα μείνει  κανένας δρόμος χωρίς τέτοιου είδους 

δραστηριότητες και  happenings και δράσεις, τέλος πάντων, σε 

κάθε περιοχή.  

 Για το  αντιπλημμυρικό  του Δάσους,  να πω ότι τελειώνει 

τώρα, είναι στο τελειώματα αυτή η παρέμβαση που κάναμε στην 

Ρίμινι  και Ιερού Λόχου, που πιστεύουμε ότι  θα γλ ιτώσει σε ένα 
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μεγάλο ποσοστό, θα πάρει δηλαδή ένα μεγάλο ποσοστό του 

νερού που έτσι σε μεγάλες νεροποντές πήγαινε στην Ιερού 

Λόχου.  

 Να πούμε λοιπόν ότι  έχει  τελειώσει μελέτη, έχει κατατεθεί 

στην Περιφέρεια, έχει μπει και στο τεχνικό πρόγραμμα, εάν έχετε 

δει,  της Περιφέρειας, μετά από αρκετό καιρό, γιατί  η Περιφέρεια 

πρέπει να δείτε μελέτη, οι  τεχνικοί λοιπόν της Περιφέρειας είδαν 

την μελέτη και είδαν ότι  λόγω των μεγάλων κλίσεων που έχει το 

έδαφος στην περιοχή, γιατί  πραγματικά είναι ένα δύσκολο έργο, 

για  αυτό είναι και πολύ μεγαλύτερο σε κόστος από της Αφαίας, 

επειδή λοιπόν έχει πολύ μεγάλες κλίσεις, ζήτησε κάποια 

συμπληρωματικά στοιχεία, έκαναν συνάντηση, πήγε ο Νίκος ο 

Σκορδάς, ο πολιτ ικός μηχανικός του Δήμου, σε αυτή τη 

συνάντηση και θα πρέπει,  λοιπόν,  να δοθούν κάποια στοιχεία από 

τ ις δημόσιες υπηρεσίες, δηλαδή Δ.Ε.Η., ΕΥΔΑΠ και Ο .Τ .Ε .  που 

αφορούν κάποια κομμάτια συγκεκριμένα αυτών των υπηρεσιών 

και κάποια φρεάτια, στα οποία  θα γίνουν συμπληρωματικές 

μελέτες, ήδη τελειώνει αυτό, θα κατατεθούν αυτές τ ι ς ημέρες, 

δηλαδή είναι ζήτημα λίγων ημερών, ούτως ώστε να προχωρήσει 

πια  στο επόμενο βήμα για την υπογραφή  της σύμβασης, την 

δημοπράτηση και τα λοιπά.Πάντως είναι στο τελείωμα η μελέτη η 

αντιπλημμυρική του Δάσους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν συνάδελφοι  να περάσουμε στην ημερήσια διάταξη.   

 

Θέμα 1ο  :  

Έγκριση 10ης αναμόρφωσης  προϋπολογισμού  
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 οικονομικού έτους 2017  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο αντιδήμαρχος κ.  Μοσχονάς.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Πολύ συνοπτικά είναι οι  πλημμυροπαθείς. Η απαλλοτρίωση εδώ 

του υπολοίπου που…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λίγο πιο δυνατά αντιδήμαρχε.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Είναι λέω η πληρωμή, τα χρήματα για τους πλημμυροπαθείς. 

Είναι και το οικόπεδο η κύρια έτσι,  το κύριο σημείο της 

αναμόρφωσης, το οικόπεδο στην πλατεία Δημαρχείου που πρέπει 

να αποζημιωθεί η Εθνική Τράπεζα για την απαλλοτρίωση του.  

 Τώρα, κάποια άλλα πράγματα όσον αφορά τ ις αποδοχές και 

τ ις κρατήσεις είναι τακτοποιητικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει κάτι  συνάδελφοι; Συμφωνούμε; Ομόφωνα λοιπόν.  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………….  

 

Θέμα 2ο  :  

Έγκριση τροποποίηση τεχνικού προγράμματος έτους 2017 .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει κάτι  συνάδελφοι;  Συμφωνούμε, ομόφωνα.  
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ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………….  

 

Θέμα 3ο  :  

Έγκριση τροποποίηση ετήσιου προγράμματος  

δράσεως έτους  2017.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Το ίδιο φαντάζομαι, έτσι;  Ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………….  

 

Θέμα 4ο  :  

Απόδοση προσωνυμίας στην επωνυμία του  

7ου Δημοτικού Σχολείου Χαϊδαρίου.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε δει το εισηγητικό. Η πρότασή είναι να ονομαστεί το σχολείο 

Νικολάου Γύζη; Υπάρχει κάτι  συνάδελφοι; Συμφωνούμε, 

ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………….  

 

Θέμα 5ο  :  

Έκτακτη οικονομική  στήριξη κατοίκων  

 του Δήμου Χαϊδαρίου.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε δει το εισηγητικό. Υπάρχει κάτι ;  Συμφωνούμε, ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………….  

 

Θέμα 6ο  :  

Έγκριση διοργάνωση εκδηλώσεων του Δήμου  

μας και έγκριση διάθεσης πιστώσεων.  

  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Καραγιάννης ο Αντιδήμαρχος να μας πει δυο λόγια.  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Καλησπέρα καταρχήν. Για να μην υπάρχουν μπερδέματα στο 

πρώτο εισηγητικό είναι οι  εκδηλώσεις που αφορούν τους, βλέπετε 

τους παιδικούς σταθμούς και κάποιες εκδηλώσεις που θα γίνουν 

μπροστά στα Χριστούγεννα και στις 22 είναι η εκδήλωση για την 

βράβευση των επιτυχόντων που γίνεται κάθε χρόνο και φέτος θα 

βραβευτούν και τα κορίτσια της ρυθμικής που πήραν το Χρυσό 

και τα αγόρια, οι  μαθητές του 4 ου  Λυκείου που πήγαν στην τελική 

τετράδα στα Γιάννενα και παίξανε  στα Γιάννενα στο Σχολικό 

Πρωτάθλημα.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Ναι, Παρασκευή 22. Είναι πιο μετά αυτό. Είναι νωρίς οι παιδικοί 

σταθμοί, 18:00΄ η ώρα, 20:30΄θα ξεκινήσει.   
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 Λοιπόν, στο δεύτερο εισηγητικό είναι το Χριστουγεννιάτ ικο 

Χωριό που θα γίνει  στην πλατεία του Δημαρχείου. Βλέπετε τώρα.  

 Το τρίτο εισηγητικό είναι οι  εκδηλώσεις που θα γίνουν από 

20 Δεκεμβρίου έως 3 Γενάρη και αφορούν εκδηλώσεις στα 

θεατρικά, μουσικά δρώμενα, εκδηλώσεις για παραμύθια και 

χριστουγεννιάτικοι χοροί και τα λοιπά που θα γίνουν τ ις ημέρες 

εκείνες που θα λειτουργεί παράλληλα και το Χριστουγεννιάτικο 

Χωριό.  

 Τέλος, στο τελευταίο εισηγητικό είναι οι  εκδηλώσεις που θα 

γίνουν, που κάνει ο Σύλλογος ο Εμπορικός Σύλλογος της πόλης. 

Ο Επαγγελματικός Εμπορικός Σύλλογος της πόλης. Αφορά τα 

Σαββατοκύριακα δράσεις που θα κάνει και τ ις στηρίζει  ο Δήμος 

και αφορά τα δυο Σαββατοκύριακα των Χριστουγέννων και της 

Πρωτοχρονιάς. Θα έχει τέσσερα σπιτάκια σε διάφορα σημεία της 

πόλης, σε εμπορικά σημεία της πόλης και θα γίνεται μια δράση 

από τον Σύλλογο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει καμία ερώτηση συνάδελφοι; Συμφωνούμε; Θοδωρή; Ο κ. 

Σπηλιόπουλος.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Εγώ λέω να σκεφτεί ο αντιδήμαρχος μήπως βάλει κάτι  

παραπάνω. Εγώ δηλαδή δίνω από τώρα την ψήφο μου για το εάν 

χρειαστεί αναμόρφωση. Κάτι που να έχει σχέση με τον πάνω 

δρόμο. Εννοώ την Αγωνιστών Στρατοπέδου Χαϊδαρίου. Μην το 

αναλύσω, το καταλαβαίνετε τ ι  εννοώ. Μπορείς να σκεφτείς κάτι  

που να ενισχύσουμε λίγο δρώμενα κινούμενα στον πάνω δρόμο, 

πιο πολλαπλά.  
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Έχει  βάλει ένα πανό στο Κολυμβητήριο.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Εντάξει και εγώ θα βάλω πανό. Όχι στο Δημαρχείο, αλλού. Αλλά 

τέλος πάντων, κατάλαβες τ ι  λέει  η τοποθέτηση. Σκέψου. Εγώ 

εξουσιοδοτώ και δυο και τρία χιλιάρικα να κάνουμε μια 

αναμόρφωση εάν χρειαστεί,  κάτι  που να το κοινοποιήσουμε ότι  

στον πάνω δρόμο τ ις τάδε μέρες, εκτός από Σάββατο και 

Κυριακή, θα κάνουμε κάτι.  Δεν ξέρω αυτή την στιγμή, άμα είχα 

πρόταση θα στην έλεγα συγκεκριμένη. Αυτό λέω, ότι  σε 

εξουσιοδοτώ εάν σκεφτείς…  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θα το σκεφτούμε Θοδωρή. Θα το σκεφτούμε. Όσο αφορά τ ις 

εκδηλώσεις παίρνοντας υπόψη τις παρατηρήσεις του Θοδωρή να 

συμφωνήσουμε και να δούμε, να το ελέγξουμε δηλαδή τ ι  

μπορούμε να κάνουμε παραπάνω και να πούμε πριν 

καληνυχτίσουμε ότι  και ο συνάδελφος  ο Ασπρογέρακας 

ενημέρωσε ότι  δεν μπορούσε να έρθει για επαγγελματικούς 

λόγους.  

 Κύριε Δρούλια.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Να ρωτήσω, τον προϋπολογισμό πότε θα τον συζητήσουμε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πάσα πιθανότητα ή την Δευτέρα ή την Τετάρτη. Ή την Τρίτη, 

συγνώμη.  Ή την Δευτέρα ή την Τρίτη θα πάμε για τον 
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προϋπολογισμό. Θα το δούμε συνάδελφοι ανάλογα με τα θέματα. 

Με την θεματολογία.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Μισό λεπτό. Αύριο έχει θεατρική παράταση στις 20:00΄η ώρα στο 

αμφιθέατρο. Είναι για την ζωή της Μάγια Μελάγια, είναι έτσι 

αρκετά καλή παράσταση. 20:00΄η ώρα αύριο.  

 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

 

Λήψη απόφασης περί  έγκρισης ανάκλησης δέσμευσης 

πιστώσεων  προϋπολογισμού οικον. Έτους 2017  

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση.  

ΛΗΞΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ      Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  

 

 

ΠΑΝΤΕΛΑΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ   ΓΚΑΝΑ-ΡΗΓΑΚΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ  

 

 

ΤΑ ΜΕΛΗ:   

 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ      ………………  
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ΔΑΟΥΑΧΕΡ ΝΑΟΥΑΦ       ………………  

 

ΣΤΑΘΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ      ………………  

 

ΒΑΡΥΤΙΜΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ       ………………  

 

ΘΕΡΜΟΥ ΕΛΕΝΗ        ………………  

 

ΒΟΡΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ      ………………  

 

ΜΟΣΧΟΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ      ………………  

 

ΖΩΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ        ………………  

 

ΧΟΥΔΕΛΟΥΛΗΣ ΜΟΣΧΟΣ      ………………  

 

ΒΟΥΛΓΑΡΙΔΗΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ      ………………  

 

ΔΗΜΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ        ………………  

 

ΚΟΥΒΑΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ      ………………  

 

ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ -ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΙΑ   ………………  

 

ΤΡΟΧΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ      ………………  
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ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ ΕΙΡΗΝΗ       ………………  

 

ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ      ………………  

 

ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ      ………………  

 

ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ      ………………  

 

ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ      ………………  

 

ΔΡΟΥΛΙΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ       ………………  

 

ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ       ………………  

 

ΦΟΥΡΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ (ΚΩΣΤΑΣ)    ………………  

 

ΧΑΤΖΗΣΤΕΡΓΙΟΥ ΣΤΕΛΛΑ      ΑΠΟΥΣΑ 

 

ΖΕΡΒΑ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑ       ΑΠΟΥΣΑ 

 

ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     ΑΠΩΝ  

 

ΜΠΟΖΙΚΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ       ΑΠΩΝ  

 

ΤΟΚΑΤΛΙΔΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ      ΑΠΟΥΣΑ 

 

ΣΚΑΜΠΑ ΑΘΗΝΑ        ΑΠΟΥΣΑ 



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

25
η
 ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 11

Η Σ
 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ  2017 

28 

 

ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ     ΑΠΩΝ  

 

ΚΕΝΤΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ       ΑΠΩΝ  

 

ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     ΑΠΩΝ  

 



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

25
η
 ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 11

Η Σ
 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ  2017 

29 

ΕΥΡΕΤΗΡΙΟ ΟΜΙΛΗΤΩΝ  

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ       13,15,25 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ       6,24 

 

ΓΚΑΝΑ-ΡΗΓΑΚΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ    5 

 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ    22 

 

ΔΑΟΥΑΧΕΡ ΝΑΟΥΑΦ     ………………  

 

ΣΤΑΘΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    ………………  

 

ΒΑΡΥΤΙΜΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ     ………………  

 

ΘΕΡΜΟΥ ΕΛΕΝΗ      ………………  

 

ΒΟΡΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    ………………  

 

ΜΟΣΧΟΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ    20 

 

ΖΩΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ      ………………  

 

ΧΟΥΔΕΛΟΥΛΗΣ ΜΟΣΧΟΣ    ………………  

 

ΒΟΥΛΓΑΡΙΔΗΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ    ………………  



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

25
η
 ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 11

Η Σ
 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ  2017 

30 

ΔΗΜΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ      ………………  

 

ΚΟΥΒΑΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ    ………………  

 

ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ -ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΙΑ  ………………  

 

ΤΡΟΧΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ    ………………  

 

ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ ΕΙΡΗΝΗ     ………………  

 

ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ    6 

 

ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ    ………………  

 

ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ    ………………  

 

ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ    12,23,24 

 

ΔΡΟΥΛΙΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ     10,24 

 

ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ    ………………  

 

ΦΟΥΡΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ (ΚΩΣΤΑΣ)  ………………  

 

 

 

 


